
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk Rekenkamercommissie Informatie in goede handen  

 Vergaderdatum: 2 september 2020 

 Steller en fractie: Erna de Wolff, ChristenUnie 

 Portefeuillehouder:  

 Datum indiening vraag bij griffie: 2 september   

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 2 september 2020 

Vragen en antwoorden 

 
Vraag 1:  

Is er door de rekenkamer een benchmark bij andere gemeenten gedaan? We kunnen ons 

namelijk goed voorstellen dat de uitdagingen die beschreven staan niet sec alleen voor Ridderkerk 

/ BAR gelden maar bij meerdere overheidsorganisaties voorkomen.  

Antwoord 1: 

Ter vergadering te beantwoorden door de rekenkamercommissie (griffier) 

Vraag 2:  

Duidelijk beschreven zijn de aandachtspunten, maar zijn er ook daadwerkelijk issues opgetreden? 

Is er iets misgegaan, of zijn de risico's goed ingeschat en waar nodig opgelost? 

Antwoord 2: 

Er hebben zich de afgelopen jaren geen grote incidenten voorgedaan.  

Vraag 3:  

Aanbeveling 1: Beschreven is de kwetsbaarheid van de CISO. Hoe is dat nu binnen de BAR 

geregeld? Is dit 1 persoon, meerdere personen? 

Antwoord 3: 

 



In de BAR-organisatie is er gekozen voor één concern CISO voor zowel de BAR-organisatie en de 

gemeenten Barendrecht, Albrandswaard en Ridderkerk. De concern CISO zorgt voor de 

samenhang tussen de technische en organisatorische informatiebeveiligingsmaatregelen. De 

concern CISO maakt voor de uitvoering van de technische beveiligingsmaatregelen gebruik van 

de expertise binnen het cluster Informatie en Automatisering en/of team Operatie en Diensten. 
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